
 

Dagsorden og referat 
Dato: 03.10.23 Tidspunkt: 19.00-21.00 Sted: Mødelokalet 

Mødedeltagere:  
Christian Lagoni 
Claus Bisgaard 
Ellen Eskelund 
Eline Crossland 
Kasper Høegh Stjernvik 
Lise Bach-Sørensen 
Noor Hanna 
Anders Møller Sommer 
Anton Boel Dahlgaard 
Anne Rafn 
Lars Adamsen 
Kåre Printz Ringbæk 
Susie Søndergaard 

Referent: Anne Rafn 
Mødeleder: Ellen Eskelund 

 
Afbud: 
Noor Hanna 
Christian Lagoni 
Eline Crossland 

 

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger 

Godkendelse af dagsorden  Godkendt 
 

Velkommen til Lars Adamsen  Ellen bød Lars velkommen til skolen. 
Lars har 9 års ledelseserfaring og har netop sagt farvel til 
Tirsdalen skole, hvor han har været ansat som viceskoleleder. 
Lars har været rundt i alle klasser for at hilse på eleverne og 
personalet.  
 

Skolebestyrelsens arbejde v/bestyrelsen Input om indsatsområder (før og fremover) Skolebestyrelsen har arbejdet med diverse principper. 
Bestyrelsen ønsker at arbejde med: 
- at fastholde elever på skolen - særligt med fokus på 
udskolingen 
- sundhed og trivsel 



- digital dannelse 
- sociale mediers indflydelse 
- bæredygtighed 
- elevdemokrati 
 

Nyt fra/meddelelser: 
Formanden 
Ledelsen 
Medarbejdere 
Elevrådet 

Orientering Formanden 
Der afholdes skolerådsmøder hver anden måned. 
Formøderne har tidligere ligget i sammenhæng hermed. Det 
er besluttet, at de fremover skal ligge forskudt, så der vil være 
et møde om måneden.  
Ellen har aftalt med SFO Lars, at dagsordenen sendes til ham, 
så pædagogerne kan drøfte indhold og komme med punkter 
til kommende møder. 
 
Ledelsen 
Levende musik i skolen: 
7.-9. årgang har været til koncert i Turbinen og 0.-3. årgang 
har haft besøg af Randers Kammerorkester. 
I november for 5.-6. årgang besøg af gruppen Vingefang. 
4. årgang deltager i Julekoncerten på Værket. 
 
Den nye skolechef Morten Lyhne har været på 
præsentationsbesøg, hvor han fik en præsentation af skolen  
samt en rundvisning. 
 
Der har været afholdt dialogmøde i form af shareshops, hvor 
vi præsenterede, hvordan vi har arbejdet med aftalemålene. 
Skolefoto 
 
De fire spor: 
Nye datoer for fyraftensmøder : 7/12 og 31/1 
 
Medarbejdere 



Forberedelserne til den fælles trivselsuge, night basket og 
motionsdagen er i fuld gang. 
 
Elevrådet 
To elever har været til møde i Randers fælles elevråd 
 

Lejrskole v/Anne (bilag - fremsendes af 
Anne) 

Fremlæggelse og afstemning Forældrebetaling til forplejning i forbindelse med lejrskoler er 
på nuværende tidspunkt 75 kr. pr døgn. Beløbet er ikke 
tidssvarende. 
Drøftelse af om beløbet skal hæves fremadrettet. 
Det vedtages at hæve beløbet til 100 kr. 
Evaluering!!!!! 
 

Aftalemål v/Anne Evaluering og drøftelse Aftalenemålene skal evalueres og evalueringen skal sendes 
ind til forvaltningen. 
Ledelsen præsenterede et udkast, der også vil blive drøftet 
med personalet.  
 

Feriekalender 2024-2029 v/Anne (bilag - 
vedhæftet i mail) 

Godkendelse eller høringssvar Forslag til ændringer sendes ind 

Cykelskur v/Anne Orientering og diskussion Udskydes til næste møde 
 

Principper v/Ellen (bilag via link i mail) Revision, jf. årshjul Udskydes til næste møde 
 

Ansøgning om legat v/Ellen Orientering og afstemning Ellen orienterede om Arlas “mælke legat” 
Kan søges af skolebestyrelser, forældreråd 
 

Oplæsning af referat Godkende referat Godkendt 
 

 


